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  - Čula sam po nešto o tom sporazumu, iako nisam preterano upućena. Iskreno, nisam za
takvo rešenje i te uslove. Apolitična sam, pa ne bih produbljivala temu, samo smatram da Srbija
ne treba da pristaje na nešto što nam ne odgovara i što nam na bilo koji način može naškoditi u
budućnosti.  
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